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Hei hei 

  

Når det gjelder denne saken, har dere fått noe tilbakemelding her ?? 

  

  

Regner med det er dere som kommune som følger dette opp, da dere har ansvaret for 

innbyggerens vel og ve.  Disse dårlige veiene er jo sånn sett en HMS sak, da de kan føre 

til skade på mennesker og matriell. 

  

  

Håper dere forstår viktigheten av vedlikeholt infrastruktur, og gjør alt dere kan for at 

kommunen skal være et trygt sted å bo. 

  

  

  

Mvh 

  

John Bakke 

5919 FREKHAUG 

  

  

  

  


